
Välkommen på Föräldraforumsmöte! 

Protokoll  

Sturebyskolans Föräldraforum möte 2023-12-06 kl 18:30  

Plats: Digitalt möte 
 

1. Val av sekreterare 
Anna Christiernin Falk valdes till sekreterare 
 

2. Godkännande av dagordning samt anmälan av övriga frågor 
Dagordningen godkännes utan tillägg 

 
3. Information med rektor Jonas Åkesson 

- Budget och ekonomiskt läge för skolan inför 2024: Jonas är hoppfull inför nästa år efter 

indikationer från förvaltningen. Sturebyskolan klarar sig bättre än många andra skolor tack 

vare att vi alltid fyller våra klasser. Det kommer eventuellt bli små justeringar på fritids i 

fråga om personalen. Slutinformation om budget kommer nästa vecka (vecka 50). 

 

- Skolmaten och matsalen: under året har skolledningen gjort en ny ansökan till 

utbildningsförvaltningen om att få bygga om matsalen för att men ansökan har nyligen 

fått avslag igen. Förvaltningen ser att vi har det trångt men vill inte prioritera detta i tider 

av minskat budgetutrymme i kombination med att befolkningsprognoserna säger att 

elevunderlaget kommer minska och att de därmed snarare ser ett minskat lokalbehov än 

tvärtom. Skolan har bett Sisab att göra en ytlig renovering av lokalerna. 

 

Frågor kring matsedel återkommer. Det finns inte plats för fler varmserveringsdiskar i 

matsalen, vilket gör att skolan inte kan erbjuda två olika varmrätter plus soppa, som en del 

skolor kan. Sedan finns det krav på matens klimatpåverkan på Stockholms stads skolor. 

Genom att servera mycket vegetarisk mat uppfyller skolan detta krav. Det finns också krav 

på andelen ekologiska livsmedel. Den maten är dyrare. Sturebyskolan har svårt att uppnå 

detta krav p g a att det är en stor skola och svårt att ens kunna beställa så stora 

beställningar ekologiskt. 

 

Jonas är väldigt nöjd med Sara den nya kökschefen. Han lyfter också att skolan funderar 

på hur man kan bryta en kultur av att inte äta skolmaten som finns i vissa årskurser. Delar 

av högstadiet äter inte alls.  

 

En fråga kom upp om man mäter svinnet och hur mycket barnen äter. Det gör man inte på 

Sturebyskolan. 

 

- Renoveringen av Torpet och Grodan: 2orna är evakuerade till Ekbacken, renoveringen går 

enligt plan och beräknas vara klart till sommaren. Alla kommande 3or (läsåret 24/25) 

kommer då gå på Torpet. 

 



- Vårdnadshavare till elever i 4an tar upp att de har haft mycket vikarier, bland annat under 

de nationella proven. Det har varit stökigt och vissa vikarier har sagt till vårdnadshavare 

att de inte vill komma tillbaka. Känslan är att det över lag är stökigt i skolan när det är 

vikarier. Jonas tycker att det normalt är svårare för eleverna i 4an att få ett lugn eftersom 

det är mycket som är nytt. I år har det varit svårt med resurspersonal i just 4orna. Jonas 

funderar fram och tillbaka på om det är bra att splittra klasserna mellan 3an och 4an. 

 

- Duscharna är fortfarande ett problem, Jenny Palmqvist skulle titta på om det finns 

möjlighet att få mer vuxennärvaro i omklädningsrummen även i de äldre klasserna. Jonas 

meddelar att det har satts in resurser i de klasserna där det har varit som mest stökigt. Det 

kommer inte bli några duschdraperier. Det har testats och blir varken fräscht eller bra.  

 

- Vad kommer hända där Ekbacken står idag? Jonas jobbar för att det ska bli 

skolgårdsområde men inget är bestämt. Utbildningsförvaltningen tar beslutet.  

 
- Det kan bli aktuellt att även riva Rödan i framtiden baserat på prognosen om ett minskat 

elevunderlag i framtiden. 

 

- Avlämnings- och upphämningsplatser. Det är fortfarande kaos vid hämtning och lämning 

när vårdnadshavare använder lastplatsen utanför matsalen, vilket skolan är oroliga för. En 

ny parkering var uppe som förslag i samband med byggandet av det nya huset men fick 

avslag. Motiveringen var att Stockholms stad inte ska främja bilkörandet till skolan.  

 
4. Ekonomi 

Då kassören inte var med på mötet behandlades inte denna punk. 
 

5. Föreläsning våren 2023 
Vi har bokat en föreläsning i aulan till våren, den 23 april, med Caroline Engwall. Ämnet är 

”trygga barn online”. 

6. Julmarknad 2023 
Julmarknaden ordnades igen för första gången på fyra år. Många hittade dit och femte- och 
åttondeklasserna som arrangerade fick in cirka 6 200 kr/klass.  

 
7. Övriga frågor 

Föräldraforum jobbar på att få in en FAQ med vanliga frågor på hemsidan. Gäller frågor som 
ofta kommer upp på mötena, tex omklädningsrummen, trafik och maten. 
 
Ett förslag kom upp om att anmäla skolans lågstadieklasser (ev mellanstadiet) till en 
trafikutmaning där man samlar poäng för antal dagar man går till och från skolan. Mer info 
finns på trafikkalendern.se  

 
8. Kommande möte 

Årsstämma den 20 februari. Föräldraforum vill gärna få in förslag på föräldrar som vill 
engagera sig i Föräldraforum. Gärna män då det i dag är flest kvinnor i styrelsen, gärna 
projektledare.  
                            


